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Spørgsmål nr. S 83 

§ 20-spørgsmål til skriftlig besvarelse 
 

Til: Justitsministeren 

Dato: 10. oktober 2024 

Stillet af: Mike Villa Fonseca (UFG)  

Vil ministeren oplyse, hvornår ministeren forventer, at ministerens 

embedsværk kommer med en konklusion om skærpelse af reglerne om 

deepfake, så ministerens ønske om at regulere yderligere bliver til lov?  

(Spm. nr. S 83). 

Begrundelse 

Der henvises til ministerens svar på spørgsmål nr. S 14, hvor ministeren 

oplyste følgende: »Regeringen ser på deepfakes, herunder deepfake-

pornografisk materiale, med stor alvor. Derfor har jeg også bedt mit 

embedsværk om at se på, hvordan vi bedst muligt kan skærpe reglerne om 

deepfake-pornografisk materiale.« Sådan lød svaret, men spørgeren vil 

gerne vide, hvornår ministeren forventer, at der sker noget, her et halvt år 

efter at ministeren første gang udtalte sig. Der henvises endvidere til artiklen 

»Organisationer: Danmark skal forbyde produktion af deepfake-porno« den 

28. april 2024 på DR’s hjemmeside.  

 

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på mike.fonseca@ft.dk og til 

Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 

 

På Folketingets formands vegne 
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